

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 04-07-2023 02:32:55 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 04-07-2023 02:32:55 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرية</p>
<p>Date of event: 04-07-2023</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 04-07-2023</p>
<p>Material changes in the Company's long and short term obligations and any Liens upon its assets</p>	<p>التغيرات الهامة على الالتزامات المترتبة على الشركة سواء كانت قصيرة الأجل أو طويلة الأجل وأي حجوزات على موجوداتها.</p>
<p>e would like to inform you that the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries PLC, with the support of the Kuwaiti investor and his belief that the company will return to its right track, has paid the amount of (1,066,679) d. One million sixty-six thousand six hundred and seventy-nine dinars to the Income and Sales Tax Department from the last batch.</p>	<p>نود اعلامكم بأن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م وبدعم من المستثمر الكويتي وايماننا منه بعودة الشركة لمسارها الصحيح قامت بدفع مبلغ (1,066,679) د . مليون وستة وستون الفا وستمائة وتسعة وسبعون دينار لدائرة ضريبة الدخل والمبيعات من الدفعة الاخيرة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi</p>